
 

Statsråden 

 

Akersg. 59  Telefon: 22 24 68 00  Telefaks: 22 24 27 40 

Org. nr.: 972 417 858 

 

Spørsmål nr. 368 fra stortingsrepresentant Willfred Nordlund til kommunal- og 

moderniseringsminister Nikolai Astrup  

 

Spørsmål: 

Statsråden opplyste tilsynelatende i spørretimen 4. november at der var flere 

prosjekter tilknytta realisering av nytt regjeringskvartal som ikke var inkludert i 

kostnadsrammen på 20,5 mrd. kr. Hva er foreløpige anslag på disse, for eksempel 

flytting av veien (Ring 1) og når vil disse bli kvalitetssikra?  

 

Svar:  

Senest i Prop. 1 S (2020–2021) for Kommunal- og moderniseringsdepartementet, er 

det redegjort for at nytt regjeringskvartal består av flere tiltak som ikke er en del av 

kostnadsrammen for byggetrinn 1. I tillegg til byggetrinn 1, omfatter samlet portefølje 

for regjeringskvartalet byggetrinn 2 og 3, 22. juli-senter og 22. juli-minnested, 

ombygging av Ring 1, Sikker teknisk infrastruktur og energiløsning. I tillegg kommer 

kostnader til utflytting og tilbakeføring av midlertidige lokaler.  

 

Tabellen på neste side viser foreløpige anslag fra ekstern kvalitetssikrer, oppgitt i 

P50-nivå.  
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Side  2 

 

 

 Prisnivå 31.12.2019 

Anslag i KS2-rapport 
P15 P50 P85 

Tall i mrd. kroner 

Byggetrinn 1   17,2   

Byggetrinn 2-3   6,5   

Sikker teknisk infrastruktur og 
energiløsning 

  4,8   

Ombygging av Ring 1   2,1   

22.julisenter og minnested   0,3   

Utflytting og tilbakeføring av 
midlertidige lokaler 

  0,4   

Totalt 26,1 31,3 36,5 

 

 

Kostnadsrammen for Sikker teknisk infrastruktur, fase 1, ble vedtatt av Stortinget i 

forbindelse med behandlingen av Prop. 93 S (2013–2014). Fase 2 er foreslått i Prop. 

1 S (2020–2021) for Forsvarsdepartementet. Ved Stortingets behandling av Prop. 

114 S (2018–2019) ble det vedtatt kostnadsramme for energiløsning for nytt 

regjeringskvartal.   

 

Regjeringen vil komme tilbake med forslag til kostnadsramme for de resterende 

tiltakene når forprosjektene er ferdigstilt og kvalitetssikret.  

 

 

  

 

Med hilsen  

 


